
Referat møte 13 - 27.04.23  

Tilstede: Ida, Jonas, Jens, Karina, Omar, Erle, Maria, Axel, Selma 

 

 

1     Oppgaver fra forrige møte 
 

Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte godkjent og 
publisert 

Selma Påbegynt 

Bestille Åre Jens Påbegynt 

Nestleder økonomiopplæring Jonas/Jens Ja 

 

2     Komiteer (oppdatering) 
Leder 
• Hatt NV-leder møte 

o Om det blir fint vær arrangeres grilling med NV-gangen 2. mai kl. 16:00. Vi 
stiller med griller, kull osv. Alle tar med egen grillmat.  

o Vi skal prøve å skaffe nye griller før fadderperioden. 
• Har handlet vaskemiddel og andre ting til kjøkkenet på storcash 
• Hadde møte med Bioték på tirsdag 

 
Kasserer 
• Har startet opplæring med kassererkandidatene 
• Vært med på møte med Bioték med Ida 
• Skrevet om vedtektsendringsforslaget som ble lagt frem på forrige møte til det vi 

ble enige om 
• Rettet opp i slurvefeil i regnskapet 
 
 
Nestleder 
• Sendt epost til SkiStar angående Åre 2024, men venter på svar. 
• Jobber fremdeles med blestedokument  
• Har hjulpet Fadderkom med vinbrygging og planlegging av arrangement 
 
 
Sekretær 
• Har handlet inn kaffe og fylt på kiosken 
• Pant er hentet 
 
 
Faddersjef 
• Fullført møte onsdag 26.04 
• Hadde sosial/festkveld fredag 21.04 



• Tirsdag 2. mai skal jeg og to andre fra komiteen på workshop med NV-fakultetet 
for info om semesterstart 

• Har opprettet en faddergruppe på facebook, blir hovedinfo kanal til faddere 
• Vi skal ha faddermøte søndag 7. mai med info om hva det vil si å være fadder, og 

et lite blikk på hva fadderne kan forvente i fadderuka 
• Oppdeling av faddergrupper er på god vei 
• Bryggingen av volvoxvin er påbegynt.  
• Vi skal ha møte neste uke, men etter det blir det nok pauser grunnet eksamen 
 
Arrkom 
• Har gjennomført Game night  

o Hadde siste finish av leker 
o Virket som et bra arrangement som kan fortsettes med 
o Skal ha evaluering på mandag 
o Stort sett kjemifolk som dukket opp 

• Har gjennomført Volvox og Alkymistens 25-årsubileum 
o Det var noen uforutsette ting som tas hånd om i ettertid  
o Skal ha evaluering på tirsdag 

• Skal ha sosial kveld på mandag  
 
 
Bedkom 
• Har vært litt styr med å booke U1 til VIVO 

o Flyttes derfor fra 5 okt. til 4 okt. 
o Ingen bannerplass pga. UKA 

• Har gjennomført Nova Sea bedpress med Ægir 
o Gode tilbakemeldinger, kommer mest sannsynlig på vivo 

• Sosialt 
o Gjennomført kryssfest 
o Skal kanskje ha piknik før sommeren 
  

Nukleomedia 
• Har trykket opp avis og den var en stor suksess 
• Hadde ikke møte i går, men det flyttes til neste onsdag 

 
Kontorkom 
• Hadde strikkekveld på tirsdag med godt oppmøte 
• Må bruke opp kosposten 
• Bake-Off er ferdig 
• Hadde møte forrige uke og skal ha ett til i løpet av semesteret 
• Jub-uka er gjennomført: 

o NV-gangen fest med stor suksess 
o Stiklingbytte med litt mindre suksess 
o Bake-off med ok suksess 

 
 
3     Undergrupper (oppdatering) 
Bumblebeats 

• Har spilt på Volvox & Alkymisten 25-årsjubileum og det var en stor suksess 
 



InVitro 

• Er litt i dvale 

• De tre aktive er ikke så aktive da de har mye annet de også er med i 

• Har noen som er interessert i å lære seg å brygge 
 

Revyen 
 
Shanglelauget 
 
SkeiV&A 
 
Spanskymisten 
 
Trollkom 
 
V&A Allsidighet 
 
V&A Klatring 

• Har samarbeid med trollkom om utebuldring 
 

V&AIL 
 
Vokalium 
 

4     Andre saker 
4.1  Engasjementundersøkelse 
På et tidligere møte ble det fremmet et forslag om å legge inn et punkt om 
engasjementundersøkelser i styringsdokumentene. Det ble enighet om at det er mer 
hensiktsmessig å sette inn et punkt om engasjementundersøkelser i 
erfaringsoveringsdokument i stedet for.  
 
4.2 Mappe med vedtekt- og styringdokumentendringer 
Leder har laget en mappe med vedtekt- og styringsdokumentsendingsforlag til å løfte 
til generalforsamlingen. Denne ble gjennomgått på møte og styret skal legge inn 
flere forslag eller ferdigskrive forslag til neste møte. 
 
4.3   Stenging av NV-kjøkkenet 
NV-kjøkkenet stenges for oppussing den 30. mai, men det letes etter et alternativt 
sted for å koke kaffe og lage toast.  
 
4.4 Kontorvakter  
Det ble bestemt at uke 16 er siste uke med kontorvakter. Kontoret vil fortsatt være 
tilgjengelig for de som vil oppholde seg der, men det er ingen forventning om at et 
styremedlem må være til stede i kontortiden, eller ha kaffe på kanne.  
 
4.4  Overføring av ansvar for medlemslister 
Kasserer har mye å gjøre, det ble dermed fremmet et 
styringsdokumentendringsforslag om at nestleder tar over ansvaret for å føre 
medlemslisten. Det er under fadderuken arbeidsmengden forbundet med 



medlemslistene er høyest og dette er en relativt rolig periode for nestledervervet. 
Forslaget stemmes over på neste møte. 
 
4.5  Diskusjon om eget Alkymistenarrangement 
Krabbe er et tradisjonsrikt arrangement fra Volvox som hedrer det gamle. Det ble 
fremmet et forslag om å kanskje ha et arrangement til ære for Alkymisten som i 
større grad hedrer det nye. Ulike forslag ble fremmet som å endre noe på immball, 
ha et eget lavterskelarrangement på våren etc. Det ble ikke konkludert med noe 
konkret, men det var felles enighet om at vi ønsker at arrangementer for 
førsteklassinger skal være lavterskel og ikke like seriøse som det har vært tradisjon 
for tidligere. 
 
4.6   Endring av referatskriving  
Det har blitt ytret ønsker om at møtereferater skal inneholde flere detaljer og dette er 
noe som kommer til å gjøres fremover. I den sammenheng ble det diskutert hvordan 
dette gjennomføres praktisk på møter. Mer detaljerte referater kan påvirke 
sekretærens evne til å delta på diskusjonene som finner sted på møtene.  

 
 

5     Oppgaver til neste møte 
 

Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Karina 
 

Ferdigstille referat fra forrige forrige møte Selma 
 

Bestille Åre Jens 
 

 

 


